
V četrtek, 6. decembra 2012, sem šla na snemanje za oddajo Infodrom. Odšli smo na 
Ministrstvo za kmetijstvo in okolje ter povprašali, ali resnično drži,da od zbranega papirja 
ne bomo več dobivali denarja.  
Celotno snemanje mi je bilo zelo všeč. Bilo je zelo zabavno. 
 
Eva Brvar, 7. b 
 
Na snemanju sem se imel lepo. Nisem bil vzemirjen, saj sem že velikokrat snemal. Na 
RTV-ju sva si ogledala Infodrom oddajo. Dobila pa sva tudi nov predlog za zbiranje 
plastenk. Pri snemanju sem se zabaval. 
                                                                               
Jan Ključevšek, 7. a 
 


